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Vragen van het lid Krul (CDA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de dalende vaccinatiegraad onder jonge kinderen 
(ingezonden 15 maart 2024). 

Vraag 1
Bent u bekend met het NOS-bericht «Vaccinatiegraad onder kinderen in Den 
Haag nog nooit zo gevaarlijk laag» (nos.nl)?1 

Vraag 2
Herkent u de zorgen uit het artikel over de fors dalende vaccinatiegraad onder 
(jonge) kinderen? Zo ja, kunt u de ernst hiervan nader toelichten? 

Vraag 3
Kan u ingaan op de verschillende risico’s van de ziektes waarvoor het 
Rijksvaccinatieprogramma (RVP) bestaat? 

Vraag 4
Acht u het verstandig dat u in uw gesprek met het NPO Radio1 journaal op 
donderdag 14 maart 2024 de door u genoemde ineffectiviteit van foldertjes 
van de overheid uit de covidpandemie, over een kam scheert met informatie-
verstrekking voor reguliere vaccinaties voor jonge kinderen? Zo ja, waarom 
denkt u dat het wantrouwen tegenover covidvaccins in een pandemie 
vergelijkbaar is met wantrouwen tegen vaccins voor ziekten als mazelen en 
polio, die we gelukkig al decennia niet of nauwelijks in Nederland hebben? Zo 
nee, kunt u een toelichting geven waarom de ontstane situatie rondom 
covidvaccins nu leidt tot uw conclusie dat de overheid maar beperkte invloed 
heeft op de algehele vaccinatiegraad onder (jonge) kinderen? 

Vraag 5
Wat betekent het dat u concludeert in bovengenoemd interview dat voorlich-
ting en/of informatie vanuit de overheid niet of nauwelijks effect heeft op de 
vaccinatiebereidheid? 

Vraag 6
Hoe ziet uw de rol van de overheid met betrekking tot het verhogen van de 
vaccinatiegraad? 

1 Vaccinatiegraad onder kinderen in Den Haag nog nooit zo gevaarlijk laag (nos.nl)
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Vraag 7
Wat gaat u concreet doen om (huis)artsen te ondersteunen om de vaccinatie-
graad omhoog te stuwen? 

Vraag 8
Staat u nog steeds achter uw schrijven in de Kamerbrief van 5 februari jl. dat 
een campagneweek of anderszins brede campagne een impuls zou kunnen 
geven aan het herstel van het vertrouwen in het RVP en het vergroten van de 
kennis? 

Vraag 9
Bent u, gezien de laatste GGD-cijfers, bereid om haast te maken met een 
brede vaccinatiecampagne en voorlichting, en dit niet afhankelijk te maken 
van een nieuw kabinet? En bent u bereid de Kamer hier voor het zomerreces 
over te informeren?
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